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SALGÓTARJÁN MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZATÁNAK KÖZGYŰLÉSE 
 

19. SZ. JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2022. november 29-én 

megtartott KÖZMEGHALLGATÁSÁRÓL. 

 

Jelen voltak: 
 a Közgyűlés tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint 

 dr. Romhányi Katalin jegyző 

 a Polgármesteri Hivatal belső szervezeti egységeinek vezetői 

 az önkormányzati cégek vezetői 

 intézményvezetők 

 meghívott vendégek 

 érdeklődő állampolgárok 

 a sajtó képviselői 

 

 

Fekete Zsolt: Köszöntötte a közmeghallgatáson megjelent érdeklődő állampolgárokat, a 

képviselőket, a közszolgáltatást végző cégek képviselőit, az ülésen tanácskozási joggal részt vevő, 

valamint a meghívott vendégeket és a sajtó képviselőit. 

Elmondta, hogy a közmeghallgatás is testületi ülés, ezért a Közgyűlés tagjainak határozatképes 

számban kell megjelennie. 

 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 15 tagjából 14 fő volt jelen. Gyurkóné Kovács Krisztina 

előzetesen jelezte távolmaradását. Megállapította, hogy a Közgyűlés határozatképes. 

 

A közmeghallgatás menetére vonatkozóan tájékoztatta a megjelenteket, hogy először a 

polgármesteri tájékoztató következik, majd Szabó Csaba képviselő úr a Szent Lázár Megyei 

Kórház képviseletében tart tájékoztatót az EFOP-2.2.19-17-2017-00057 számú, a „Szent Lázár 

Megyei Kórház járóbeteg szakellátó szolgáltatásainak emelése az eszközpark fejlesztésén 

keresztül” c. projekt kapcsán, melynek kötelező eleme volt a közmeghallgatáson történő ismertetés 

és ezt követően lesz lehetőség helyi közügyeket érintő kérdésekre és javaslatok megtételére. 

 

Elmondta, hogy a közmeghallgatásra meghívást kaptak a közszolgáltató cégek, szervezetek 

képviselőit is, lehetőséget biztosítva ezáltal arra, hogy a felszólalók észrevételeiket, kérdéseiket 

feléjük is megfogalmazhassák. 

 

Elmondta továbbá, hogy a kérdéssel érintett szervezetek minden felvetést megvizsgálnak. Azokra a 

problémákra, melyekre a közmeghallgatás keretében nem tudnak szóban választ adni, írásban 

fognak reagálni.  

 

Kérte, hogy a folyamatban lévő hatósági ügyeket a hozzászólók mellőzzék, hiszen azokban a 

Közgyűlésnek nincs hatásköre. 

 

Ezt követően a Polgármesteri tájékoztatóra került sor. 

 
A Polgármesteri tájékoztatót követően Szabó Csaba képviselő úr prezentációjára került sor. 

 

Fekete Zsolt: A tájékoztatót, illetve prezentációt követően átadta a szót a megjelent 

választópolgároknak. Mivel a közmeghallgatásról hangfelvétel és jegyzőkönyv készült, kérte, hogy 

a hozzászóló használja a mikrofont és hozzászólása elején mondja be nevét, címét, melyre az 
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esetleges írásbeli válaszadás miatt is szükség lehet! 

 

Ismételten kérte, hogy a folyamatban lévő hatósági ügyeket szíveskedjenek mellőzni, hiszen 

azokban a Közgyűlésnek nincs hatásköre. 

 

 

HOZZÁSZÓLÁSOK 

 

 

Jobb Páholy – Förster Társaság Egyesület képviseletében Eötvös Mihály, Tatár Csaba, Szabó 

Ferenc Gábor: 

Az Egyesület a közmeghallgatásra egy 9 pontból álló kérdéssorral készült, mely a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi, és melyet ismertettek az Egyesület képviselői szóban is. 

 

Abigél Közhasznú Egyesület, Szalainé Forgács Klaudia: Hozzászólásában elmondta, hogy az 

Egyesületük 2010-ben alakult és autista fiataloknak, illetve felnőtteknek szeretnének nappali 

ellátást megvalósíttatni a városban, hiszen évről évre egyre több autista fiatal kerül ki az iskolai 

rendszerből, akiknek az ellátása megoldatlan.  

Elmondta, hogy az előző nap kaptak választ dr. Huszár Máté alpolgármester úrtól, aki a levélben 

felhívta a figyelmüket, hogy a városban működik nappali ellátás fogyatékos fiatalok számára, 

azonban ez nekik nem jelent megoldást, mert abba a napközibe autista személy nem jelentkezhet, 

így ez a fogyatékossági részterület teljesen megoldatlan. Úgy vélte, hogy egy megyei jogú város 

azzal, hogy 20 férőhelyet biztosít nappali ellátásban az igencsak alulméretezett. 

Elmondta, hogy megkeresték a városfejlesztési programtervet, amelyről Polgármester úr is beszélt, 

Alpolgármester úrtól azt a választ kapták, hogy jelenleg nem áll rendelkezésre forrás, viszont a 

tervezési folyamat zajlik. A dokumentumban találtak két olyan sort ahová be van tervezve összeg, 

viszont nincs nevesítve benne, megkérdezte, hogy van-e lehetőség arra, hogy névlegesen is 

bekerüljön az autista nappali elátás a programtervbe. 

Elmondta, hogy igyekeznek, amiben csak tudnak segíteni az önkormányzatnak, hisz az elmúlt 12 

év alatt amikor igénnyel megjelentek, az volt a válasz, hogy nagyon szívesen létrehoznák a nappali 

ellátást, viszont nincs aki fenntartsa. Az Egyesület megkereste a Magyar Máltai Szeretetszolgálatot, 

ahol azt a választ kapták, hogy amennyiben a város létrehozza a helyet, ahol be lehet indítani a 

szolgáltatást, akkor ő vállalja a fenntartását. Ezzel egy komoly együttműködésről lenne szó és egy 

nagy teher kerülne le a város válláról. 

Elmondta, hogy a két sor, amit találtak a dokumentumban az egészségügyi és szociális ellátások 

Salgótarjánban 250 millió Ft-os tétel, illetve a P4V5 gyermekjóléti ellátások és szociális 

szolgáltatások fejlesztése Salgótarjánban 396 millió Ft-os keretösszeggel. Megkérdezte, hogy 

bármelyik soron beférne-e az igényük az autista fiatalok, felnőttek nappali ellátására a Máltai 

Szeretetszolgálattal, 

 

Ivanics Erika: Hozzászólásában elmondta, hogy ebben a témában már nem érintett szülő, ugyanis 

2020. december 5-én 24 évesen elhunyt a gyermeke. Felmerült benne, hogyha a városvezetés az 

ígéretét betartja és egy nappali ellátást, vagy lakóotthont létesít, és a gyermeke nagy létszámú 

intézményben nem kapja el a covid vírust, akkor talán még most is élne. Úgy érezte, hogy ők nem 

fontosak, mert az autizmus egy vele született betegség. Megkérdezte, hogy ők mennyivel 

rosszabbak más embereknél, miért vannak elsöpörve, semmibe véve? 

 

Viskárdi Péter, Salgótarján, Salgó út 7.: Hozzászólásában elmondta, hogy a Acélgyári úton 

megtörtént az orvosi rendelő felújítása, viszont a járda burkolata nem lett helyreállítva. Jelezte már 

a problémát Polgármester úrnak, Pataki Csaba alpolgármester úrnak, a Roma Nemzetiségi 

Önkormányzat elnökének is, hogy gyerekek játszanak ott, senki sem szeretné, ha baj történne. 

Elmondta, hogy ígéretet kaptak rá, hogy a buszmegállót be fogják fedni. A Kohász Művelődési 
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Háznál megtörtént, de az eggyel lejjebb lévő megállóban nyugdíjas, beteg emberek áznak, fáznak 

úgy várják a buszt. Megkérdezte, hogy mikor fog megvalósulni a buszmegálló befedése? 

 

Ökrös László: Elmondta, hogy nem tervezett hozzászólni, de a hallottak arra késztették, hogy 

muszáj véleményt nyilvánítania. 75 éve él Salgótarjánban, nagyon jól ismeri a város fejlődését, 

gondjait, problémáit. 

Nagyon jó érzéssel hallgatta végig azokat a fejlesztéseket, amire Polgármester úr utalt. Elmondta, 

hogy az ország, az önkormányzatok nagyon nehéz helyzetben vannak, lehet óhajokat, sóhajokat 

megfogalmazni, de ha nincs forrás, akkor felelőtlenség felhánytorgatni olyan dolgokat, amelyekre 

nincs pénz. 

Elmondta, hogy a csatornahálózat nagyon rossz állapotban van, amiről nem a város tehet, a 

szolgáltatónak nincs lehetősége a fejlesztésre. Javasolta, hogy ismerjék el azokat az erőfeszítéseket, 

azokat a hasznos dolgokat, amelyeket Polgármester úr felsorolt. Gyermekkorában a Karancs út egy 

nagyon patinás utca volt, hosszú évtizedeken keresztül el volt hanyagolva. Salgótarján 

városvezetése vette a fáradtságot, és nagyon szépen felújították az utat. A Május 1. út szintén 

nagyon rossz állapotban volt, hatalmas forgalmat bonyolít le, szintén felújításra került. Elmondta, 

hogy ezeket a fejlesztéseket nem szabad nem észre venni. Nem szabad azt mondani, hogy nem 

valósultak meg. 

Szabó Csaba képviselő úr előadása nagyon tetszett neki, nagyon jó volt hallani a fejlesztéseket. 

Bízott benne, hogy meg is fognak valósulni, és minőségi ellátásban lehet része az embereknek a 

salgótarjáni kórházban. 

Elmondta, hogy igenis el kell ismerni ennek a városnak az erőfeszítését, és látni kellene az 

eredményét, az eredményes tevékenységét. A továbbiakban sok sikert kívánt a munkához. 

 

Fekete Zsolt: Ökrös László hozzászólására reagálva elmondta, hogy a városban több olyan 

probléma van, amit kezelni kellene, mint például a szennyvízhálózat, ivóvízhálózat. Ennek 

felújítása több milliárd Ft-ba kerülne. Erre többször tettek már javaslatot. 

Elmondta, hogy a városban nagy problémát jelent a felszíni csapadékvíz elvezetése, hiszen az 

árkoknak, a pataknak a teljes tisztítása óriási költség lenne, amit a város saját forrásból nem tud 

megoldani. Közmunkaprogramban tettek próbálkozást ennek a problémának a megoldására, de nem 

volt alkalmas közmunkás, aki a feladatot elvégezze. 

A Rákóczi út teljes hosszában történő felújításra is többször tett javaslatot az önkormányzat, azzal 

együtt, hogy az út alatt lévő közművek is újuljanak meg, ami szintén több milliárd Ft-ba kerül, a 

Magyar Közút Zrt. megyei szervezete azt válaszolta, hogy a későbbiekben. 

Megköszönte az elismerő szavakat, úgy gondolta, hogy próbálnak haladni a város lehetőségeihez 

képest az utak, járdák felújításában, de ez csak kisebb szakaszokon tud megvalósulni, a nagyobb 

szakaszokat csak pályázati forrásból tudnák megoldani. 

Viskárdi Péter hozzászólására reagálva elmondta, hogy a napokban már beszéltek erről, meg fogják 

nézni, és meg fogják javíttatni a jelzett problémát az orvosi rendelő környékén. 

Az Abigél Egyesületnek válaszolva elmondta, hogy meglepte őt a hozzászólásuk, hiszen ő is, és dr. 

Dániel Zoltán alpolgármester úr is többször volt a rendezvényükön, átérzi a problémát a 

városvezetés, keresik a lehetőségeket, és vannak elképzeléseik a megoldásra. 

 

Válaszadásra dr. Huszár Máté alpolgármester úrnak adta meg a szót. 

 

dr. Huszár Máté: Az Abigél Egyesület képviseletében felszólalt Szalainé Forgács Klaudia 

kérdésére válaszában elmondta, hogy jól ismerik egymást, gyakran járnak egy társaságba, bármikor 

keresték őt, mindig állt a rendelkezésükre. Ha közmeghallgatás előtt megkeresték volna őt, 

ugyanúgy elmondta volna azt, amit a közmeghallgatáson és nem jelentek volna meg Facebook 

posztok, különböző kinyilatkoztatások, amelyek nem biztos, hogy teljesen fedik a valóságot. 

Az Egyesület 12 éve folyamatosan kereste az éppen aktuális városvezetést és most a programozási 

ciklusban komolyan foglalkoznak a témával, ezzel az elképzeléssel. Elmondta, hogy a tervek között 
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szerepel, hogy tudják majd segíteni az autista felnőtteket és az ő nappali ellátásukat. Kérte, hogy 

bízzák a szakemberekre, hogy a projektek milyen néven szerepeljen a különböző 

programozásokban. Amikor megszületnek a megfelelő tervek, konkrét elképzelések, akkor tudják 

majd nevesíteni. 

 

Fekete Zsolt: Elmondta, hogy a Jobb Páholy – Förster Társaság Egyesületnek írásban minden 

egyes kérdésére válaszolni fog. Mivel volt Alpolgármester, Képviselő és a Salgó Vagyon Kft. volt 

igazgatója a kérdező, nagyon jó kellett tudniuk, hogy a városvezetési mechanizmus, egy 

fejlesztésnek a véghezvitele egy adott területen mivel jár. Kérte, hogy gondolják végig, hogy az ő 

időszakukból mit, és hogyan sikerült elérniük.  

Elmondta, hogy december 13-ra összehívtak egy 30 fős megbeszélést. Évente egy két alkalommal 

alpolgármester társaival ellátogatnak a nagyobb cégekhez, érdeklődnek a problémákról, a covid 

alatt is ugyanezt tették, és segítenek, ahol tudnak, például ösztöndíj pályázatokkal, lakhatás 

biztosításával. A legutolsó egyeztetésre a napokban került sor a Bumchun Kft.-vel dr. Dániel Zoltán 

alpolgármester úrnál. Tehát nyomon követik a cégeket, hogy milyen fejlesztések vannak 

folyamatban. 

Tatár Csabának, a Salgó Vagyon Kft. volt igazgatójának elmondta, hogy pontosan tudja milyen 

állapotban vette át Méhes András igazgató úr a céget. Nagyon nagy probléma Salgótarjánban az 

önkormányzat tulajdonában álló bérlakásállomány kezelése, hiszen van egy jelentős része, ami 

lakhatásra nem alkalmas, egy része bontásra van kijelölve. Azoknál a lakásoknál, ahol 

társasházban, vagy sorházban lévő ingatlanba az önkormányzat kisebbségi tulajdonban van, azokat 

próbálják értékesíteni, ahol pedig többségi tulajdona van az önkormányzatnak, ott próbálja az 

önkormányzat megvásárolni az ingatlant, mert csak úgy van lehetőség fejlesztésre, felújításra. 

Elmondta, hogy Salgóbányán, illetve a Salgó úton próbálták megvenni a tulajdonosoktól az 

ingatlant, mert le szerették volna bontani, de nem sikerült. Jogi utat kerestek rá, hogy lakhatatlanná 

legyen nyilvánítva az épület, illetve jókarbantartásra legyen felszólítva a tulajdonos. A Jónásch 

telepen történt ilyen eset. Elmondta, hogy a Zöldfa úton lévő ingatlanokat többször meghirdették 

nagyon nyomott áron eladásra. A Képviselők is jól tudják, hogy nem adhatnak el bármi áron 

ingatlant, még olyat sem, amivel nem tud az önkormányzat mit kezdeni.  

A Garzonház esetében a fő irány, hogy a 18 emeletes épületben próbálják kimondottan üzleti 

alapúvá tenni a bérleti díjat, és a szociálisan rászorultak lakhatását áthelyezni a másik épületbe. 

Tervek készültek arra is, hogy a bejáratot megosztják, így a 18 emeletes épület bejárata hátulról a 

mozi felől közelíthető meg. 

A magánerős lakásépítéssel kapcsolatban elmondta, hogy mindenki ismeri Salgótarján 

elhelyezkedését, hogy hol lehet ilyen területeket kialakítani. Annak idején Forgáchra, Kazár felé 

vezető oldalra terveztek könnyűszerkezetes házak építését. Véleménye szerint, ha a szociális 

városrehabilitációs projekt befejeződik lesz jelentkező, hogy ott valaki házat szeretne építeni. Az 

Idegérben lebontott kolóniák helye is alkalmas családi ház építésére, viszont tudható, hogy azt a 

garázssort nagyon nehéz ott megszüntetni, ami gyakorlatilag egy illegális hulladéklerakó. 

Elmondta, hogy magánerős lakásépítés azért folyik a városban, nagy értékű családi házak épülnek a 

Gorkij körúton, a Tóstrand fölött a Csillagvizsgáló felé. Sajnálatát fejezte ki, hogy jelen pillanatban 

ez a gazdasági környezet nem alkalmas arra, hogy valaki családi ház, vagy társasház fejlesztésbe 

kezdjen. A Kistarján úton a volt főiskola épületében penthause társasházat szerettek volna 

kialakítani, a tervezés megtörtént, de a nehéz gazdasági helyzet miatt visszalépett a kivitelező.  

Az önkormányzati lakásállomány helyzetéről írásban kap részletes tájékoztatást az Egyesület. 

Elmondta, hogy mind a szociális alapú bérlakások, mind pedig az üzleti alapú bérlakások bérleti 

díja tarthatatlan, az önkormányzat célja ezen változtatni. 

Volt egy fejlesztési csomag, amelyből a magas építőanyag árak elszabadulása miatt sem a 

gyermekmúzeum, sem a Vásárcsarnok, sem pedig a forgáchi szociális városrehabilitációs projekt 

forrásigénye nem volt fedezhető, amit évekkel korábban a tervező felmért. A Városfejlesztési 

Irodával és a Városfejlesztő Kft.-vel azon dolgoznak, hogy a tervezői, valamint a kivitelezői 

felmérés között ne legyen különbség, hogy ne utólag derüljön ki, hogy a felújításnál hiányzik 
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valami. Elmondta, hogy minden változtatási kérelmet be kell nyújtani az irányító hatóságnak, ami 

nem megy egyik napról a másikra. Egyes fejlesztésnél több, mint egy év után kaptak zöld utat a 

kivitelezésre, amely alatt az építési anyagok ára, valamint a vállalkozási díjak óriásit emelkedtek, 

ezért el kellett engedniük a Gyermekmúzeum projektjét. Ebből az összegből tudtak ráemelési 

kérelmet benyújtani a Vásárcsarnok és a forgáchi szociális városrehabilitációs projekt esetében. A 

Vásárcsarnok esetében még nincs döntés a változtatásra, viszont jelen pillanatban még nem kell 

kötbért kivetni, annak még nincs itt az ideje. 

A Modern Városok Programmal kapcsolatban elmondta, hogy 2017-ben nagy reményekkel 

állítottak össze egy komplex városfejlesztési projektet, melynek fő célkitűzése volt, hogy 

mindegyik fejlesztésnek önfenntartónak kell lennie. Nagy örömmel hallgatta a sajtótájékoztatón 

Miniszterelnök Urat, aki az összegekről beszélt. Megállapodtak az 50 méteres versenyuszoda 

kapcsán, hogy az első 5 évben az állam tartja majd fenn az uszodát. Ilyen megállapodás volt még a 

jégcsarnok megépítése is. A tóstrand fejlesztésénél alapvető dolog volt, hogy megújuljon a strand, 

legyen uszoda, és legyen egy rekortán futópálya, tisztuljon meg a tó, legyenek szálláshelyek, 

ugyanis az EU-s fejlesztésekben nincs lehetőség szálláshely építésre. 

Tárgyalásokat folytattak Mocsai Lajossal, az akkori Testnevelési Egyetem rektorával, valamint a 

paraolimpiai szövetség elnökével, hiszen az országban nincsen olyan sportlétesítmény, ahol a 

parasportolóknak versenyeket lehet rendezni. Egy olyan sportkomplexumot szerettek volna 

kialakítani, ahol a sportolók orvosi támogatással tudnak felkészülni a versenyekre, valamint a sérült 

sportolók rehabilitációja is meg tudott volna valósulni úgy, hogy a sportlétesítmény 

parasportolóknak és fogyatékkal élőknek is elérhető lett volna. 

Elmondta, hogy elkészült a háromoldalú szerződés, de Mocsai úr nem írta alá. Ezután a 

Testnevelési Egyetemnek új rektora lett, aki támogatta az elképzelést, de nem kaptak rá állami 

támogatást. Állami beruházás esetén az Önkormányzatnak át kellett volna adnia a területet az 

államnak és a tervezéstől kezdve a kivitelezésig, az első 5 év üzemeltetéséig a magyar államé lett 

volna. Az Önkormányzattól független okok miatt nem született meg az egyezség. 

A barnamezős területekkel kapcsolatban elmondta, hogy a zöldmezős területeken nincs olyan 

nagyobb szabad terület, ami egy idetelepülő vállalkozásnak megfelelne. A Vizslás felőli terület 

régészeti terület, aki ott építkezni akar annak először régészeti feltárást kell végeztetnie. Elmondta, 

hogy van két nagyobb egybefüggő barnamezős terület, ami nem önkormányzati tulajdon. Az egyik 

felszámolás alatt álló terület, a volt acélgyári terület, melyet a magyar állam védelembe vesz, mert 

az államnak komoly tervei vannak, hogy milyen ipart telepít a területre. Palkovics miniszter úr volt 

a felelőse az Észak kelet-Magyarországi fejlesztéseknek, kormánybiztosként a terveket elfogadta, 

felkarolta, és voltak saját terveik, melyeket javasolt. Időközben már nem miniszter, a miniszter, 

úgyhogy mindent elölről kell kezdeniük. 

Elmondta, hogy időközben az acélgyári területet felszámolásból megvásárolták, magánkézbe 

került. Az új tulajdonossal tárgyaltak a Fejlesztési Minisztériumban. Ezt ki lehet jelenteni, hogy 

Salgótarján Megyei Jogú Város Polgármestere, alpolgármesterei nem képesek olyan befektetőt 

hozni Salgótarjánba, aki megfelelő állami támogatás nélkül, megfelelő területen olyan fejlesztést 

tud megvalósítani, ami számára gazdaságos. Az elmúlt 8 évben sem sikerült ilyen céget a városba 

hozni. Államilag irányított cégek települnek az adott területekre, az utoljára idetelepülő cég 

szerencsére folyamatosan fejleszt, terjeszkedik, de azokat a területeket, amire szüksége van már 

magántulajdonostól veszi meg. Az acélgyári barnamezős területen egyértelműen ipari területben 

gondolkoztak. Bízott abban, hogy ez a kapcsolatrendszer a tulajdonos és a kormány között 

megfelelő, és megkapja azokat a támogatásokat, hogy azt a barnamezős területet élő munkával, 

munkaerővel meg tudja tölteni. 

Elmondta, hogy az öblösüveggyár barnamezős területe, szintén magánterület. Egy budapesti 

cégcsoport a terület egy részét rekultiválta. Ezen a területen szerettek volna kulturális, oktatási 

területet kialakítani, közel a belvárosba már nem akartak ipart telepíteni. A csomagban tervben volt, 

hogy a Bajcsy-Zsilinszky út végén lebontott kolónia lakások helyére Kereskedelmi, Vendéglátóipari 

és Turisztikai Szakközépiskolát és Képzőközpontot építsenek a kor követelményének megfelelően, 

olyan tanintézményekkel, mint például az állam tulajdonában lévő Népjóléti Képzési Központ 
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vendégháza, ami alkalmas egy tanszálloda kialakítására. Az iskolát a Vásártérhez közeli területen 

lehetett volna kialakítani, megfelelő számú parkolóhelyet biztosítva, valamint sportolásra alkalmas 

csarnokot szerettek volna építeni, amely sportesemények megrendezésére is alkalmas lehetne. A 

kereskedelmi iskola „tornaterme” helyére a XXI. századnak megfelelő sütőkemence építése, 

konyha és tanétterem kialakítása volt a terv. 

A terület másik felére megtervezésre került egy kőszínház, amelynek van olyan területe, ahol 

szabadtéri előadásokat lehetne tartani, valamint városi rendezvényeket is tudtak volna ott rendezni, 

hogy a városközpontot mentesítsék a rendezvényektől. 

Az elképzelés az volt, hogy az állam, a nemzeti iparipark kezelő megveszi mind a két területet, de 

megállapította, hogy a területek nem férnek bele a költségvetésébe, hiszen a közművesített 

iparterületet 2800 Ft/m2 áron lehetett volna megvenni. A magántulajdonban lévő iparterületeket 

10.000 Ft/m2 áron kínálták. 

Elmondta, hogy a Modern Városok Programnak már a 4. gazdája van, akihez már a Modern Falu 

Program is tartozik. Több lépést tettek a tervezésbe, előterveket készítettek, a strandon az atlétika 

pályának a területét megvásárolták, viszont 70 millió Ft hiányzik ahhoz, hogy kiviteli tervet 

tudjanak készíteni.  

Elmondta, hogy az eresztvényi Látogatóközpont a turisztikai csomagba tartozik, amely beleolvadt 

az Enjoy park csomagba. Bízott abban, hogy országgyűlési képviselő úr meg tudja szerezni azokat 

a támogatásokat, hogy a város előre tudjon lépni. 

Az MVP-vel kapcsolatban elmondta még, hogy az energiaválság miatt teljes mértékben leállították 

a kifizetéseket. Megvalósult viszont a négysávosítás, az Onkológiai Központ, valamit a 

templomfelújítások. A strandfejlesztést szorgalmazzák, próbálnak a volt strandhotel bontásában 

előre lépni. 

Elmondta, hogy az önkormányzat rendkívüli költségvetési támogatásra beadott első kérelmét 

elutasították, azóta benyújtották a második kérelmet is, arra még nem érkezett válasz. Az árak igen, 

a város bevételei viszont nem emelkednek, még a szinten tartásban is vannak gondok. 

A zöldterületek karbantartásával azért vannak problémák, mert ha teljes, főállású munkaerőt 

kellene kifizetni, az nagyjából a Foglalkoztatási Kft. költségvetését 2 hónap alatt elvinné. A 

közmunkaprogramok nagyon jól sikerültek, 1200-1300 közmunkás volt, most jelenleg 200 fő körül 

vannak. Ezeknek az embereknek a mentális helyzete, fizikai állapota, neme nem teszi alkalmassá 

őket, hogy olyan fizikai munkát végezzenek, amire a városnak szüksége van.  

A helyi tömegközlekedéssel kapcsolatban elmondta, hogy nem sikerült szerződést kötniük, ugyanis 

már 1 milliárd Ft feletti összeget jelentene a városnak. Évről évre 200-250 millió Ft-tal emelkedik a 

városlakóknak nem megfelelő tömegközlekedés biztosítása. 

A gyermekétkeztetés esetében a szolgáltató 40%-os emelést kért. 

 

Tajti Norbert: Hozzászólásában elmondta, hogy a Beszterce lakótelepen a strand környékén lakik, 

és nyáron több olyan rendezvény is volt, ami az ott lakók nyugalmát zavarta. Kérte, hogy 

gondolkozzanak el azon, hogy mennyire van szüksége a városnak arra, hogy ezen a szép területen 

rendezvényeket tartsanak, melyek jellemzően 22 óra körül kezdődtek és hajnal 4-ig tartottak. 

Javasolta, hogy inkább kutyakiállításra, vagy spartan jellegű sportrendezvényekre tegyék inkább a 

hangsúlyt. 

Nagyon színvonalasnak tartotta a polgármesteri tájékoztatót, valamint a hozzászólásokat a Jobb 

Páholy Egyesület részéről. 

A barnamezős beruházás kapcsolatban elmondta, hogy megnézte melyik cég települt az acélgyár 

területére. Elmondta, hogy az Éltex Kft. egy debreceni bejegyzésű magántulajdonban lévő 

hulladékgazdálkodással foglalkozó cég, mely 20 milliárd Ft-os árbevétellel, és 2 milliárd Ft-os 

profittal rendelkezik. 

Elmondta, hogy nagyon zavarja őt az ÉVI II. üzletház homlokzatának kinézete. Megkérdezte, hogy 

mit lehet tenni, hogy a tulajdonosok lefessék? Kérte, hogy bírságolják meg a tulajdonost, vagy 

vegyék rá, hogy tegyék rendbe a saját tulajdonukat. Kérte továbbá, hogy a belvárosban lévő üzletek 

tulajdonosait kérjék meg arra, hogy ne igénytelen kirakat matricákkal lássák el az üzleteiket. 
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Kérte, hogy a tóstrandon a 2 heti rendszerességgel nem odaillő rendezvényeket szüntessék meg. 

 

Fekete Zsolt: Válaszában elmondta, hogy az ÉVI II üzletház fel lett szólítva jókarbantartásra a 

hámló vakolat, illetve festék miatt. Válaszul azt kapták rá, hogy az önkormányzat vegye meg a 

festéket, és akkor abból lefestik. A jókarbantartás kormányhivatali hatáskör, ő szólítja fel a 

tulajdonost. Életveszélyes, nem önkormányzati tulajdonú ingatlant is csak úgy tudtak lebontani, 

hogy a Kormányhivatal írta elő, hogy bontani kell. 

Elmondta, hogy az ő ízlését is zavarja az említett üzletnek a matricákkal teleragasztott kirakata. 

A tóstrandon lévő rendezvényhez kapcsolódva elmondta, hogy az öblösüveggyár régi területén 

szerettek volna kialakítani egy olyan szabad teret, ahol ilyen rendezvényeket meg lehetne rendezni. 

A városlakók igényei igen különbözőek, a fiatalokkal beszélgetve arról számoltak be, hogy nagyon 

kevés bulizási lehetőség van a városban, kérték az önkormányzatot, hogy biztosítsanak nekik 

szabad területet, ahol rendezvényeket lehet tartani. Átgondolják Tajti Norbert kérését, de 

valamennyi rendezvény biztos, hogy lesz a strandon. Spartan verseny biztosan lesz jövőre, remélte, 

hogy kutyakiállítás is, melyekre az ország több területéről érkeznek látogatók. Az önkormányzat 

csak a területet adta bérbe, de a rendezvények nem az önkormányzat szervezésében zajlottak. 

 

Tajti Norbertné: Hozzászólásában elmondta, hogy szívesen látnának a tóstrand területén Zenthe 

nyári színházi eseményt, esetleg családi napot, főzőversenyt, kirakodóvásárt. Úgy gondolta, hogy 

az utca másik oldalán azzal a hangerővel, gyakorisággal, az este 10-től reggel 4-5 óráig terjedő 

intervallumban nagyon zavaró az ott lakóknak a rendezvény, nem beszélve a Beszterce lakótelepről 

a városközpontig vonuló, ordibáló fiatalokról. A REMEK Kft.-t kérte, hogy ne tervezzenek ilyen 

rendezvényeket, az önkormányzattól pedig, hogy ne adjon rá engedélyt. 

 

Fekete Zsolt: Megértette a Besztercén élők problémáját. Elmondta, hogy a Jobb Páholy – Förster 

Társaság Egyesületnek a 9 pontjára írásban is fog válaszolni, az összes többi felvetésre szóban 

válaszolt. 

 

Szviták Krisztián, Szérűskert út 100.: Hozzászólásában elmondta, hogy teljes mértékben egyetért 

a tóstrandi problémával. Írásban is jelezte már a városnak, véleménye szerint nem ott kellene 

zajlani a rendezvényeknek. 

 

Hranek Ferenc, SMJV Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke: Hozzászólásában elmondta, 

hogy fontos szerepet töltenek be Salgótarjánban, és mint roma önkormányzat nagyon szerény 

forrásokkal bírnak. Megköszönte azoknak a cégeknek, képviselőknek, polgármester úrnak, hogy 

bármikor, amikor hozzájuk fordultak, akkor mindig maximális segítséget kaptak. Elmondta, hogy 

Salgótarjánban 12 utca tartozik az önkormányzatukhoz, 55 fő dolgozik közfoglalkoztatásban, 

ezekben az utcákban rend és tisztaság van. A tavalyi évben kérte, hogy az Acélgyári útra kerüljenek 

virágok, ez meg is történt, és nem is nyúltak hozzá. Mindez üzenet volt a városvezetésnek, hogy 

vegyék észre azt is, ahol változás van.  

A Salgó Vagyon Kft.-nek megköszönte, hogy a Dolinkába a nyársalók fel lettek újítva. Nagyobb 

figyelmet kért a területekre, hogy a lakók is érezzék, hogyha változás van, akkor azt a városvezetés 

észreveszi. 




